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Dziś po południu Eusebio Di Francesco wróci na Stadio Olimpico. Mistrz

Włoch z 2001 roku, z zespołem Giallorossich, będzie jednak rywalem

Romy, prowadząc z ławki Sassuolo. Oto, co trener miał do powiedzenia

przed dzisiejszym meczem.

 

- Zawdzięczam tak wiele temu miastu i kibicom Giallorossich. Przeżyłem tu

niesamowite lata. Roma pozyskała mnie z wyboru Perinettiego i Zemana i

zaoferowała okazję nie do powtórzenia. Będę zawsze wdzięczny rodzinie Sensich za

miłość, która twa nadal. Dlatego zmierzenie się z Romą wywołuje pewien efekt,

powoduje szczególne emocje, nawet jeśli zmierzyłem się z nimi dwa lata temu z

Lecce. Obudziliśmy się wtedy za późno, w drugiej połowie. Pozostaję sympatykiem

Romy: od przyszłego tygodnia będą musieli wrócić do wygrywania...

 

Jako gracz, cztery sezony i mistrzostwo, 129 występów i 16 zdobytych goli.

Potem jako menedżer drużyny, kolejna przygoda u boku Tottiego.

- Dodajmy 12 występów w reprezentacji narodowej i gol na Olimpico w meczu

towarzyskim przeciwko All Stars. Roma pozwoliła mi poczuć się ważnym. To zasługa

Sensich i jestem dumny, że pani Maria była z wizytą w dniu finału z Veroną przy

awansie z Pescarą do Serie B. Rosella Sensi i Angela Fioravanti zadzwoniły do mnie

po awansie z Sassuolo do Serie A.

 

Nie będzie twojego przyjaciela Tottiego. Sassuolo może zaskoczyć

przeciwko Romie?

- Przy braku Francesco, Roma traci nieprzewidywalność. Garcia stworzył jednak

świetny mix wie, jak zmodyfikować taktykę. Pracuje na podstawie tego, jak

funkcjonuje rywal.

 

4-3-3 Francuza jest bardzo różne od tego Zemana?

- Tak. Jego Roma więcej myśli. Zeman dbał bardziej o grę ofensywą, zespół był

bardziej otwarty.
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Myślisz o podniesieniu zapory, aby powstrzymać Romę?

- Nigdy nie stawiam tylko na obronę. Oczywiście, Garcia ma znacznie lepszy środek

pola od wszystkich rywali. Zawsze zastanawia mnie De Rossi. Jest duszą Romy,

fantastycznym chłopakiem, jest zawsze gotowy do poświęceń dla kolegów.

 

Przy okazji środka pola, ten Garcii jest lepszy również od Di Francesco-Di

Biagio-Tommasi?

- Świetne pytanie! Mieliśmy inną jakość, inne cechy. Tworzyliśmy skuteczną

formację.

 

Odrzuciliśmy już Tottiego, z kim z graczy Romy wolałbyś się nie mierzyć?

- Nie licząc De Rossiego, z  Pjanicem, bardzo się rozwinął u Garcii.

 

Tragedia z Interem, potem remis z Napoli: teraz Sassuolo wie, jak

przeciwstawiać się "wielkim"?

- Po porażce z Interem świetnie zareagowaliśmy. Zaliczyliśmy świetną próbę w

Genui, teraz nie możemy się poddać. Roma jest na miarę mistrzostwa i musi

wykorzystać przewagę, że nie gra w europejskich pucharach.
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